
Information fra Bestyrelsen – 17. april 2012 
 
På seneste møde mellem Bestyrelsen og Rektor, blev følgende emner behandlet:  
x Årsbudgettet blev gennemgået, og godkendt. Det blev besluttet at dele det via Bagkost.dk, så alle forældre kan læse det.  
x Arbejdet med taget over gymnastiksalen og skimmelsvampeangrebet blev diskuteret, og dette sættes i gang således det er 

klar til skolestart efter sommerferien. 
x Politik for optagelse af nye elever på BK. Der en ingen ændringer i denne politik, men det blev bekræftet at primære 

optagelseskriterier er elevens egnethed og motivation til start på BK. Der gives ikke søskendegaranti af denne årsag. Dog 
vil ledelsen i fremtiden allokere ekstra ressourcer på dialog med vedkommende såfremt der er tvivl omkring optagelsen af 
en søskende på skolen.  

Bestyrelsen og Ledelsen gennemførte første Strategidag i marts, hvor input fra afdelingsledelsen og forældrerepræsentanterne 
indgik. Dette har givet Bestyrelsen en god liste af emner og prioriteter, som vil blive prioriteret i de kommende måneder.  


